

مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي
Central Bank of The U.A.E

بيان صحفي
Press Release

Central Bank of the UAE announced that it will be issuing with effect from Tuesday 15/06/2010 a commemorative silver coin of denomination five Dirhams and a commemorative Dirham, on the occasion of the 5th Anniversary of Dubai International Financial Center.

Following are the general features of the commemorative coin and the commemorative Dirham :-

First : The Commemorative Silver Coin of Five Dirhams Denomination:

1. Diameter : 40mm.
2. Weight : 40gms.
3. Alloy : 92.5 % Silver.
: 7.5 % Copper.
4. Issue size : 3000 Coins.

Face:

The face depicts the portrait of H.H. Sheikh Khalifa Bin Zayed Al Nahyan, President of the UAE "my Allah protect him" and the portrait of H.H. Sheikh Mohammed Bin Rashid Al-Maktoum "my Allah protect him" circumscribed by the name of the state United Arab Emirates in Arabic and English.

أعلن مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي أنه سيصدر اعتباراً من يوم الثلاثاء الموافق 2010/06/15 ، مسكوكة تذكارية من الفضة من فئة الخمسة دراهم ودرهماً تذكاريًا بمناسبة الذكرى السنوية الخامسة لتأسيس مركز دبي المالي العالمي .

وفيما يلي الصفات العامة للمسكوكة التذكارية والدرهم التذكاري :-

أولاً : المسكوكة التذكارية من الفضة من فئة الخمسة دراهم :

١. القطر : 40 ملم .
٢. الوزن : 40 جرام .
٣. الخليط المعدني : 92,5 % فضة .
٤. حجم الإصدار : 3000 مسكوكة .

الوجه :

يتضمن الوجه صورة كل من صاحب السمو الشيخ / خليفة بن زايد آل نهيان رئيس الدولة " حفظه الله " وصاحب السمو الشيخ / محمد بن راشد آل مكتوم نائب رئيس الدولة رئيس مجلس الوزراء " رعاه الله " ، يحيط بهما أسم دولة الإمارات العربية المتحدة باللغتين العربية والإنجليزية .

(2)

Back:

The back depicts the logo of the Centre, and the name of the Centre in Arabic and English languages with the logo of the occasion and the denomination and the phrase "celebrating five years of success" in Arabic and English languages.

Second: The Commemorative Dirham:

1. Diameter: 24mm.
2. Weight : 6.4gms.
3. Alloy : 75 % Copper.
: 25 % Nickel.

Face:

The face of the Dirham unchanged.

Back:

The back depicts the logo of the Centre, and the name of the Centre in Arabic and English languages with the logo of the occasion and the phrase "celebrating five years of success" in Arabic and English languages.

This Dirham will be put in circulation as per usual practice.

Abu Dhabi on : 10 / 6 / 2010.

الخلف :

يتضمن الخلف شعار المركز وأسم المركز باللغتين العربية والإنجليزية مع شعار المناسبة والفتة وعبارة " إحتفالاً بخمس سنوات من النجاح " باللغتين العربية والإنجليزية .

ثانياً : الدرهم التذكري :

١. القطر : 24 ملم .
٢. الوزن : 6,4 جرام .
٣. الخليط المعدني : 75 % نحاس .
: 25 % نيكل .

الوجه :

وجه الدرهم دون تغيير .

الخلف :

يتضمن الخلف شعار المركز وأسم المركز باللغتين العربية والإنجليزية مع شعار المناسبة وعبارة " إحتفالاً بخمس سنوات من النجاح " باللغتين العربية والإنجليزية .

وسيطرح هذا الدرهم في التداول وفقاً للإجراءات المعتادة .

أبوظبي في : 10 / 6 / 2010 .



